

ملحق رقم (6)

إفصاح الشخص المطلع لدى الشركة المدرجة بعد التعامل في الأوراق المالية
للشركة المدرجة أو الشركة الأم

اسم المفصح		سعود أحمد الزين	
اسم الشركة التي يعمل لديها	شركة الصالحية العقارية	رقم:	404
المنصب / الوظيفة	عضو مجلس إدارة	رمز:	صالحية
رقم الهوية / السجل التجاري لمقدم الطلب			
رقم الهاتف	نقال:	عمل:	
نوع التعامل	☒ بيع ☐ نقل ملكية ☐ شراء ☐ أخرى		
يتم التعامل لحساب مقدم الطلب	رقم التداول:	الكمية:	861000 سهم
	552273		
	رقم المحفظة الاستثمارية:	اسم الشركة القائمة لديها المحفظة الاستثمارية:	
	تاريخ الصفقة:		
	2026/9/9		
	السعر:		
	0.372		
أحد الأبناء المشمولين بولايته أو وكيلاً أو وصياً أو قيمياً عليهم	الاسم:	صلة القرابة / الصفة:	
	رقم تداول:	الكمية:	
	رقم المحفظة الاستثمارية:	اسم الشركة القائمة لديها المحفظة الاستثمارية:	

		تاريخ الصفقة: / /	
		السعر:	
رقم تداول:		الاسم:	شخص اعتباري يمتلك به الشخص المطلع لدى الشركة المدرجة نسبة 50% أو أكثر
	السعر:	الكمية:	
اسم الشركة القائمة لديها المحفظة الاستثمارية:		رقم المحفظة الاستثمارية:	
		تاريخ الصفقة: / /	
رمز: صاحبة	رقم: 404	شركة الصاحبة العقارية	اسم الورقة المالية
		4,846,634 سهم	رصيد الأوراق المالية بعد التعامل الحالي
☐ الشركة الأم		☐ الشركة المدرجة	العلاقة

❖ رصيد الأوراق المالية: هو إجمالي ما يمتلكه الشخص المطلع وأولاده القصر المشمولين بولايته من أوراق مالية في الشركة المدرجة.

الإقرار والتعهد:	
أقر بأن كافة المعلومات الواردة في هذا النموذج كاملة ودقيقة وصحيحة وقد تم إدراجها بما يتسق مع أحكام الفصل الثالث من كتاب الإفصاح والشفافية من اللائحة التنفيذية لقانون الهيئة، وإنني على علم بحق هيئة أسواق المال في اتخاذ أي إجراء جزائي أو تأديبي ضد أي شخص يقدم بيانات أو إقرارات غير صحيحة أو مضللة في هذا النموذج، وأتعهد بالقيام بتحديث المعلومات الواردة في هذا النموذج وتزويد هيئة أسواق المال والبورصة به وفق الاشتراطات المحددة في الأحكام المذكورة أعلاه.	
التوقيع:	
	
ملاحظة:	يتم تعبئة النموذج لورقة مالية واحدة فقط، وفي حال الرغبة بالإفصاح عن التعامل بأكثر من ورقة مالية يتم تعبئة أكثر من نموذج تباعاً.

**Corporate Insiders Disclosure Form after Dealing in Listed Company's Shares
or Parent Company's Shares**

NOTE:

All forms referenced in the "translation" of the Bylaws are for reference purposes only. Forms to be submitted to the Authority are to be in Arabic language only.

Name of the disclosing Person	Saud Ahmed Alzabin		
Name of the company in which he works:	Salhia Real Estate Co	Number: 404	Ticker: SRE
Position	Board Member		
ID Card/ C.R of the applicant			
Telephone No:	Mobile:	Work:	
Trading type:	☒ Sale ☐ Purchase ☐ Transfer of ownership ☐ Others		
Trading for the account of the applicant	Trading no.: 552273	Amount: 861000 shares	
	Number of the Investment Portfolio	Name of the company holding the Investment Portfolio	
	Transaction date: 9.19.2026		
	Price: 0.372 F.Ls		
One of the minors under his custody, or upon acting as an agent or trustee.	Name	Relationship/ Capacity	
	Trading no.:	Amount:	
	Number of the Investment Portfolio	Name of the company Holding the Investment Portfolio	

	Transaction date:/.../..		
	Price		
A legal entity by which the Corporate Insider owns 50% or more in the Listed Company	Name:	Trading no.:	
	Amount	Price	
	Number of the Investment Portfolio	Name of the company Holding the Investment Portfolio	
	Transaction date: /.... /....		
Name of the Security		No:	Symbol:
Total shares balance after the current transaction	4,846,634		
Relationship	The Listed Company	The Parent Company	

* Total Share Balance: the total Securities in a Listed Company owned by an Insider and the minors under his custody

Declaration and Acknowledgement

I acknowledge that all the information contained in this form is complete, accurate and true and was included as per Chapter Three of Module Ten "Disclosure and Transparency" of the Executive Bylaws of the Capital Market Authority Law. I am fully aware of the Authority's right to take any penal or disciplinary action against anyone providing false or misleading information or acknowledgements in this form, and I declare that I will update my information contained herein and provide the Capital Markets Authority and Exchange with it as per the conditions set out in the above provisions

Signature

N.B: the form shall be filled up for one security only, and in the case of wishing to disclose dealing in more than one security, a more than one form shall be filled in succession.